
,A.nsuors r NoRDSTRANDA BRYGGELAG

Arsmste i Nordstranda Bryggelag ble avholdt I l/3-10 kl. l9-21 pi Toftenes Bedehus.
Til stede fra inneverende styre var Bjorn Aanensen (kasserer), Alf Jorgensen, Arnfinn Johnsen og Tor Gunstein
Reierson. Oystein Klev (sekr.) var forhindret fra 6 komme. Det mstte til sammen 29 medlemmer av bryggelaget. Bjorn
Aanensen snsket velkommen.
Den oppsatte sakslista ble fulgt:
(l) Innkalling og dagsorden ble godkjent uten anmerkninger
(2) Msteleder: Bjom Aanensen. Referenl Tor Gunstein Reierson.
(3) Styrets irsberetning for 2009 ble lest av msteleder. Godkjent uten anmerkninger.
(4) Regnskapet for 2009 ble opplest av kasserer. Noen oppklarende sporsmil og anmerkninger, men for ovrig

godkjent.
(5) Asfaltering av parkeringsplass skapte diskusjon. Misnoye med for usikkert forarbeid, spesielt med tanke pi

pris. Vi hadde innhentet pris pl 7 5 Y,rlm2 + moms. Noen mente at prisen kunne komme en del lavere. Oertit bte
bemerket at det mitte gjores et skikkelig grunnarbeid med pukk og grus. Fordel med helling mot sjoen for
vannavsig. Det ble ogsi diskuteri om oksnomierr tillot asfaltering av hele plassen eller cm mair bare skulie
asfaltere en del. Enighet om asfaltering var fordel bl.a. for mindre stoving og oppmerking av parkeringsplasser.
Det bsr ogsi bli oppsatt skilt som viser at det er en parkeringsplass for Bryggelaget. Kommunen krever I 

-

parkeringsplass for hver 5. bitplass, angivelig. Alle med bitplass har parkeringsrett pi bryggen selv om det
ikke er tinglyst til bitplassen. Tanken om 6 gi alle medlemmer en "parkeringslapp" til 6 legge i bilen ble ogsi
nevnt, men ikke vedtatt.
Til sist ble det enstemmig bestemt at styret skulle fii fullmakt til 6 arbeide videre med asfalteringssporsmilet,
innhente nye anbud, vurdere asfaltering av hele eller deler av plassen, inkludert grunnarbeid med pukk og grus
innen en svre skonomisk grense pi 350.000 kr inkl. moms. Styret ble pilagt 6 sorge for en egenkapital eller
brukskonto pi ca. 200.000 kr etter at arbeid er gjort.

(6) Vedtatt uendret kontingent for 2010 pi 1200 kr, dette med tanke pA store utgifter dette 6r i forbindelse med
asfalteringen. I2010 ftr bryggelaget trolig ogsi en del ekstrautgifter pga skader pl utliggere og pongtonger
etter den ekstra harde frostvinteren i ir.

(7) Budsjettforslaget for 2010 ble vedtatt uten anmerkninger.
(8) Uten protester ble det opplyst at som tidligere 6r, skal de som gir ut av styret vere valgkomitd for neste

irsmote. (sporsmil om dette er nedfelt i vedtektene?). Neste irs valgkomitd blir da Oystein Klev og Bjorn
Aanensen. Valgkomiteen for 2009 har vrert Rolf Halvorsen og Viggo Dahl.
Stein Magne Heddeland har sagt ja til i vere med i styret. Den andre har styret ikke fttt tak i enni, men hiper
det er ordnet av valgkomiteen. Styret underssker saken. Ved akklamasjon ble ALF JORGENSEN valg til
formann. 12009 fungerte styret uten formann, men irsmstet snsket en formann de kunne henvende seg til.
Styret velger selv kasserer og sekretrer.

(9) En del debatt om isens skader pi de nye utliggere og pongtonger. Det er en del skader som styret mi arbeide
videre med. Forebyggende tiltak for senere ir? Garantilforsikring?

(10) A: Ove Nodeland orienterte om sine planer om utvidelse med nye flytebrygger ut fra brygge 3 samtidig som
brygge 4 skal gjores betydelig kortere. Prosjektet er forelopig pi planleggingsstadiet.
B: Vi bsr bestemme, evt. innskjerpe, at parkeringsplassen mi vere ryddet etter bitopplag for 15. mai.
C: Styret bsr arbeide videre med muligheten for 6 fii en liten slipp for smflbiter i nerheten av Nordstranda. Vi
bor ta opp sporsmilet med kommunen om muligheten for en slik slipp pi Svineholmen.
D: Den smale bryggen langs hovedveien er dirlig. En del hull og rite i dekket. Mfl repareres. Til tider er den
ogsi farlig glatt og sleip og bor kanskje strss med sand eller annet.
E: Det kom ogsi fram tanke om vi burde lage noen smt stiger fra bryggene og ned i vannet i tilfelle bam faller
i sjoen.

Motet ble hevet kl. 21.


